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- Stanowisko klubu 
radnych PiS w spra-
wie Honorowego 
Obywatelstwa dla 
Jerzego Buzka zawie-
ra wyraŸne stwier-
dzenie, ¿e ma to 
zwi¹zek z kampani¹ 
wyborcz¹...

- Trudno siê dziwiæ, ¿e w ta-
kim momencie wszystko siê 
kojarzy z wyborami. Jerzemu 
Buzkowi tytu³ z pewnoœci¹ siê 
nale¿y, bo jest cz³owiekiem 
znanym i szanowanym i ma 
wiele przymiotów. 
Jednak w chwili obecnej, 
nadanie mu tytu³u musi koja-
rzyć siê z kampani¹ wyborcz¹ 
i dla mnie w sposób jedno-
znaczny jest w tê kampaniê 
wpisane.

- O tytule dla Jerzego 
Buzka wiadomo od 
paŸdziernika...

- Moi koledzy nadanie tego 
tytu³u od pocz¹tku akcepto-
wali...

- Czy do radnych, sy-
gnatariuszy tego sta-
nowiska, nie dotar³a 
informacja, ¿e ma to 
byæ jeden z punktów 
obchodów 20-lecia 
Samorz¹du. Mówimy 
wiêc o czerwcu. Do 

Teraz ka¿dy z mieszkañców 
bêdzie mia³ okazjê wy- 
powiedzieæ siê w tej kwe-
stii. Do nadsy³ania po- 
mys³ów i opinii zachêcaj¹ 
magistraccy urzêdnicy.

Na pomys³ utworze-
nia alei wpad³ jeden 
z gliwiczan - Edward 
Plaza (fot). Pan 
Edward uwa¿a, ¿e 
stworzenie takiego 
miejsca to nie tylko 
dobra promocja dla 
miasta, ale rów-
nie¿ nale¿ny ho³d 
z³o¿ony osobom, 
które przyczyni³y siê 
do rozwoju nauki, 
techniki lub kultury. 

¯eby aleja nie by³a tylko 
namiastk¹ podobnych 
inicjatyw zrealizowanych 
w Miêdzyzdrojach czy 
Krakowie (tam na skalê 
ogólnopolsk¹, a nawet 
miêdzynarodow¹), do prze- 
myœlenia pozostaje bardzo 
wiele kwestii.

Po pierwsze trze-
ba siê zastanowiæ 
kogo warto 
zaliczyæ do gru-
py osobistoœci 

zas³u¿onych dla 
miasta? Czy maj¹ 
byæ to osoby 
¿yj¹ce w odleg³ej 
przesz³oœci czy 
mo¿e warto 
uhonorowaæ tych, 
którzy wci¹¿ ¿yj¹ 
i tworz¹? W którym 
miejscu powinna 
znaleŸæ siê taka 
aleja - czy w Alei 
PrzyjaŸni czy np. 
w „Nowych Gliwi-
cach”? 

- Czy zas³u¿onych dla mia-
sta uhonorowaæ poprzez 
ozdobne tablice memo-
rialne a mo¿e miniaturo-
we  p³askorzeŸby? Gdzie je 
umieœciæ? Na specjalnych 
coko³ach  czy  też  na zew-
nêtrznych œcianach kon-
kretnych bu-dynków publicz-
nych? - pyta Urz¹d  Miejski 
i czeka na listy z propozy-
cjami mieszkañców. 

Jak zapewnia Marek 
Jarzêbowski, ka¿dy sen-
sowny pomys³ w tej ma-
terii zostanie wnikliwie 
przeanalizowany. Listy z 
odpowiedziami na te py-
tania mo¿na nadsy³aæ do 
koñca kwietnia na adres: 
Wydzia³ Kultury i Promocji 
Miasta UM, ul. Zwyciêstwa 
21, 44-100 Gliwice z dopi-
skiem „Aleja wybitnych gli-
wiczan”. Internauci mog¹ 
nadsy³aæ opinie na adres: 
kp@um.gliwice.pl. (kk)

Tym razem podejme 
zdecydowana walke

W styczniu, na ³amach Gazety Miejskiej 
i portalu 24gliwice.pl jako pierwsi 
zaprezentowaliœmy pomys³ utworzenia alei 
zas³u¿onych w Gliwicach. Od tego czasu 
toczy siê dyskusja na temat kto ewentualnie 
mia³by zostaæ upamiêtniony i w jaki sposób. 

Wypowiedz się 
na temat alei

Ujawniamy nazwisko kandydata PiS na 
prezydenta Gliwic

- To dziwne pytanie i raczej 
takie na 1 kwietnia (œmiech). 
Marek Kopa³a, choæ na to 
zas³uguje i ma przygotowanie, 
nie kandyduje na prezydenta. 

- To kto w takim razie 

Rozmowa z Aleksandrem 
Ch³opkiem (PiS), pos³em 
na Sejm RP.

wyborów jest jeszcze 
trochê czasu...

- To jednak nadal o kampaniê 
wyborcz¹ siê ociera. Myœlê, 
¿e ze wzglêdu na Jerzego Buz-
ka jest to niepotrzebne. On 
nie zas³u¿y³ by go wpisywaæ w 
jak¹kolwiek kampaniê. 

- Sk¹d pewnoœæ, ¿e 
Jerzy Buzek chce 
poprzeæ Zygmunta 
Frankiewicza?

- Pamiêtamy  billboardy  z po-
przedniej   kampanii    wybor-
czej i Jerzego Buzka podpi- 
suj¹cego siê „Popieram Zyg-
munta Frankiewicza”.

- W ci¹gu tych 4 lat 
jednak trochê siê 
zmieni³o, zarówno 
dla Frankiewicza jak 
i dla Buzka...

- Zmieni³o siê, ale Jerzy Bu-
zek jest z obecnym prezyden-
tem, tak przynajmniej myœlê, 
mocno zwi¹zany kole¿eñsko 
i przede wszystkim œwiato- 
pogl¹dowo. 

Wejœcie Buzka do PO 
œwiadczy o tym, ¿e sta³ siê 
cz³onkiem tej partii, a Fran-
kiewicz w swoich pogl¹dach 
od Platformy nie odszed³. 

- Kto z PiS bêdzie 
popiera³ Marka 
Kopa³ê w jego stara-
niach o urz¹d prezy-
denta Gliwic? 

bêdzie kandydatem 
PiS-u?

- Je¿eli chce Pani us³yszeæ, 
to prawdopodobnie ja. Stanê 
z przyjemnoœci¹ w wyborcze 
szranki i tym razem podejmê 
zdecydowan¹ walkê. Ale o 
tym zadecyduj¹ lokalne struk-
tury PiS. 

Rozmawiała
Nina Drzewiecka
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